
 
 
 

Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12 dne 22. 9. 2014 
 

1. SŘ se sešla v  počtu 5 členů. Ing. Kasa se omluvil ze zdravotních důvodů. Jednání 
zahájil pan předseda PhDr. O. Neumajer, Ph. D. 

2. Rada schválila program jednání. 
3. Školská rada projednala výroční zprávu 2013/ 2014. Přítomní členové položili 

několik dotazů,  které pan ředitel Mgr .J. Soukup uspokojivě zodpověděl. 
Vznesené připomínky budou do výroční zprávy zapracovány. 

4. Poté RŠ schválila jednohlasně výroční zprávu 2013/ 2014. 
5. V dalším bodě PhDr. T. Grulich nabídl zprostředkování kontaktu se školou české 

komunity v Chorvatsku( Daruvar) a pokusu o výměnný pobyt žáků a učitelů. Dále 
se diskutovalo o mléčném automatu a ceně za mléko. Pan ředitel podá zprávu o 
provozu automatu a dotaci na něj. Pak se probíral problém vylepšení webových 
stránek školy. Po tomto bodě se z důvodu zaneprázdněnosti omluvil PhDr. 
Grulich. 

6. Dále se SŘ představil nový ředitel Mgr. Jiří Soukup, který ji seznámil se svými 
představami fungování školy. 

7. Pak se ŠR seznámila s nově zvolenou členkou Mgr. L. Najmanovou Ph. D., která 
nahradila Mgr.M. Hammera. 

8. V závěru se ŠR dohodla , že další setkání se uskuteční před koncem funkčního 
období. 

 
zapsala Paed. Dr. Miroslava Veselíková 


